

裘錦秋中學(屯門)家長教師會 Ju Ching Chu Secondary School(Tuen Mun) Parent-teacher Association 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, N.T.,Hong Kong. Tel.: (852) 24611555 Fax: (852) 24646161

家長通告 23-25/PTA020B

<u>第二十屆家教會親子旅行</u>

2023-2025 年度

第二十屆(第二年度) 家長教師會委員會

家長教師會主席: 周秀玲女士

第一副主席兼宣傳: 鍾海燕女士

第二副主席: 張錦添副校長

第三副主席兼總務: 劉美英女士

第四副主席兼康樂: 楊雅鈞女士 李靜儀主任

秘書: 張健莉女士

廖禧瀅老師

司庫:

梁婉兒女士 廖禧瀅老師

// IB (_ / U ·)

顧問:

陳月平校長

為增進家長與學生的感情,促進家校合作,讓大家享受親子同遊的樂趣, 本會將於 5 月 17 日舉辦家教會親子旅行。感謝各位家長早前踴躍投票,最後以 「長洲歷史文化之旅」所得票數最多。

是次旅行日的行程是由本校中四及中五級修讀旅款科學生設計,並由學生擔 任導遊,讓學生實踐課堂所學,帶領家長同遊,現誠意邀請各位家長踴躍參加活 動。

有興趣家長請於5月7日前回覆本通告,以便學校作出安排。由於名額有 限,報名以先到先得方式處理。超出名額的報名家庭將於稍後進行退款安排。

活動詳情如下:

敬啟者:

旧场时内入口	
日期:	2025年5月17日(星期六)
行程:	「長洲歷史文化之旅」
	(1)本校(乘旅遊巴出發)(2)中環渡輪碼頭
	(3) 張保仔洞(4) 午餐(5) 長洲戲院多元文化
	園區(6)長洲渡輪碼頭解散
集合時間及地點:	上午八時正(本校有蓋操場)
解散時間及地點:	下午四時正(長洲渡輪碼頭)
費用:	1. 正價:每位港幣 180 元
	2. 優惠價:每位港幣 120 元(12 歲以下小童及
	65 歲或以上長者)
備註:	1. 報名以家庭為單位,每個家庭報名人數以4人
	為上限(包括學生)
	2. 不論有多少名子女於本校就讀,仍以每個家
	庭報4名人數人為上限。
	3. 本校學生必須由家長陪同參與。
	註:若未符合以上條款者,將有機會被取消報名
	資格,並於稍後安排退款。

如有查詢,請聯絡李靜儀主任、張錦添副校長或致電24611555(代轉) 與本人聯絡。

此致 各家長

> 裘錦秋中學(屯門) 第二十屆家長教師會主席

周春分亡 謹啟

Parents circular 23-25/PTA020B 20th PTA Family Trip

2023-2025 年度 Dear 第二十届(第二年度)

家長教師會主席: 周秀玲女士

家長教師會委員會

第一副主席兼宣傳: 鍾海燕女士

第二副主席: 張錦添副校長

第三副主席兼總務: 劉美英女士

第四副主席兼康樂: 楊雅鈞女士 李靜儀主任

秘書: 張健莉女士

廖禧瀅老師

司庫: 梁婉兒女士 廖禧瀅老師

顧問: 陳月平校長 Dear Parents,

To enhance the relationship between parents and students, promote home-school cooperation, and allow everyone to enjoy the fun of a family outing, the PTA will be organizing a family trip on May 17th. We would like to thank all parents for their enthusiastic voting earlier. The "Cheung Chau Historical and Cultural Tour" received the most votes.

Our Form Four and Form Five Tourism and Hospitality students designed the itinerary for this trip, and they will also serve as tour guides. This allows students to put what they have learned in the classroom into practice and lead parents on the tour. We sincerely invite all parents to participate actively in this event.

Interested parents must reply to this circular by May 7th to facilitate school arrangements. As places are limited, registration will be processed on a first-come, first-served basis. Families who register beyond the quota will be refunded at a later date.

Details of the event are as follows:

Date:	Saturday, May 17, 2025
Itinerary:	"Cheung Chau Historical and Cultural Tour" (1) School (Depart by coach) (2) Central Ferry Pier (3) Cheung Po Tsai Cave (4) Lunch (5) Cheung Chau Theatre Multicultural Park (6) Disbanded at Cheung Chau Ferry Pier
Assembly Time and Location:	8:00 AM (School Covered Playground)
Dismissal Time and Location:	4:00 PM (Cheung Chau Ferry Pier)
Fees:	 Regular Price: HK\$180 per person Concessionary Price: HK\$120 per person (Children under 12 and Seniors aged 65 or above)
Remarks:	1. Registration is on a family basis, with a maximum of 4 people per family (including students).
	2. Regardless of the number of children attending our school, the maximum registration is 4 people per family.
	3. Our school's students must be accompanied by a parent.

Note: Those who do not meet the above requirements
may have their registration cancelled, and a refund
will be arranged later.

For enquiries, please contact Ms. Lee Ching Yee, Vice Principal Cheung Kam Tim, or call 2461 1555 (transfer) to contact me.

> Yours sincerely, Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun) Chairperson of the 20th Parent-Teacher Association

周春谷 (Zhou Xiuling) May 3, 2025